

دائرة خدمات الأوراق المالية وصناديق الاستثمار
Securities & Funds Administration Services Dept.

Date : 01/03/2016
Ref. :SFAS/30/2016

التاريخ: 2016/03/01
الإشارة: 2016/30/SFAS

Mr. Saif Al Mansouri
Manager-Listed companies
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O.BOX: 54500
Abu Dhabi

عناية السيد/ سيف المنصوري المحترم،،،
رئيس إدارة إدراج الشركات
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب: 54500 - أبوظبي

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،

**Subject: Suspension of Trading on NBAD
Subordinate Notes due 2016 and Delisting of the
Notes in ADX**

الموضوع: - إيقاف التداول وإلغاء إدراج سندات بنك أبوظبي الوطني
المستحقة السداد في 2016 في سوق أبوظبي للأوراق المالية

In reference to the above subject and pursuant to the clause 14.4 of the private placement memorandum (PPM) of NBAD Subordinate Convertible Notes 2016, and since the subject Notes is maturing on 15 March, 2016, kindly arrange to do the following:-

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعطفاً على المادة 14-4 "وقف تداول السندات" من نشرة الاكتتاب الخاصة بسندات بنك أبوظبي الوطني المستحقة السداد 2016. وحيث أن السندات قد استحققت السداد بتاريخ 15 مارس 2016، يرجى التكرم بإجراء الآتي:-

1. Halt the trading on subject notes starting Tuesday 8 March, 2016 in preparation for the payment of interest due and Face Value to the Noteholders on 15 March, 2016.
2. Delisting of the Notes in ADX starting the Maturity Date, as the Face Value of the Notes shall then be paid to the Noteholders registered on the Maturity Date.

- 1- إيقاف التداول على السندات موضوع الكتاب اعتباراً من يوم الثلاثاء الموافق 8 مارس 2016 وذلك تمهيداً لدفع قيمة الفائدة المستحقة والقيمة الاسمية للسندات بتاريخ 15 مارس 2016.
- 2- إلغاء إدراج السندات في سوق أبوظبي للأوراق المالية اعتباراً من تاريخ الاستحقاق وذلك لوجوب سداد قيمتها الاسمية بالكامل إلى حاملي السندات المسجلين في تاريخ الاستحقاق.

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق الشكر والاحترام،،



مجد معاينة - Majd Maaitah

Managing Director - Securities & Funds Administration Services Department

Cc: Mr. Mohamed AL Muhairi
Clearing, settlement and depository department

نسخة لعناية السادة/ محمد المهيري
رئيس إدارة التسوية والتقص والإيداع والتسجيل